
 
Sri Lankan Lions-ystävät 

 
Työryhmän kokous 
 
Keskiviikkona 31.10.2018 klo 17.00 Viikki, Koetilantie 3  
 
Esityslista / Pöytäkirja 
 
1§ Kokouksen avaus. 
 PJ Markus Flaaming avasi kokouksen 17.20 

 
2§ Osanottajien toteaminen.  
 Pj. Markus Flaaming, siht. Veikko Teerioja, Otfried Blümchen, Leena Logren, Raino Heinonen 
 Ilkka Siissalo, Erkki Laine, Harri Ala-Kulju, Matti Paavola. 

 
3§ Edellisen pöytäkirjan tarkistaminen (8.9.2018) 
 Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
4§ Vuositapaaminen, tilannekatsaus 

Pöytäkirjan perusteella nousi esiin päätös tiedottajan hakemisesta Sri Lankan Ystäville. Heti 
toimenpiteinä Ilkka Siissalo laittaa B-piirin Facebook sivulle ilmoituksen aiheesta ja Veikko Teerioja 
vastaavan N-piirin facebook sivulle. 

 
5§ Tilannekatsaus, Nethseta-sairaala 

- Maksamaton lasku rakentajalle on noin 5000-6000 euroa. Erkki odottaa tarkempaa ja perusteltua 
selvitystä laskuun liittyen. Raha on tässä vaiheessa vielä hankkimatta mutta yritetään kerätä vaikka 
lahjoituksina. 

 
6§ Silmälasien puhdistaminen ja lähettäminen Sri Lankaan 

- Lähetys viikolla 22, PDG Otfriedin matka 
Edellinen lähetys on onnellisesti saatu ulos tullista, Otfried kertoi matkansa vaiheista ja siellä 
saatuihin selvityksiin keskusteluissa Sri Lankalaisten kanssa.  – haluavat mieluummin kevyitä 
kehyksiä. Ulvilassa on vielä reilusti toistakymmentätuhatta lajittelemattomia silmälaseja. LC Ulvila/ 
Olavi on luvannut pakata vielä ne mahdollisimman pian, jotta saadaan lähetettyä Sri lankaan. 
Otfried lupasi hoitaa lähetyslaatikon kustannuksen ja vielä selvitetään rahtikustannuksen summa. 
Lisäksi liiton kellarissa on vielä puhdistettuja ja lajiteltuja silmälaseja joitakin tuhansia kappaleita. 
Nämäkin lasit toimitetaan Sri Lankaan. Loppupäätelmä oli se, että klubeille ilmoitetaan selkeästi, 
että silmälasien keräys on lopullisesti päättynyt. Klubeilla olevat silmälasit kehotetaan lähettämään 
joko Specsaversille tai johonkin päin muualle maailmaa. 

   
- Talkoot 22.9.2018 Iiris-keskuksessa 

22.9 pidetyssä silmälasitalkoissa Iiris keskuksessa oli paikalla kahdeksasta klubista 21 lionia ja kaksi 
ulkopuolista optikkoa. Päivän työn tulos oli 2352 kierrätettävää silmälasia. 1054 yksitehoa menee 



käyttöön sellaisenaan ja 1298 monitehoista menee käyttöön vain kehykset. Silmälasit viedään 
Lions-talon kellariin toistaiseksi odottamaan lähetystä Sri Lankaan. 
 

7§ Kannatustilanne ja kannatusmaksut 10/2018 
-Kaarinan äkkinäisen sairastumisen vuoksi Erkki selvittää ne jäsenet ja klubit jotka eivät ole maksaneet 
kannatusmaksujaan. Heille lähetetään kohtelias maksukehotus, jossa samalla ilmoitetaan, että ne jotka 
eivät maksa poistetaan ”jäsenluettelosta”. 

 
8§ Muut asiat 

- Ammattikouluhanke 
Heikki Hemmilä ei ollut kokouksessa paikalla, joten ammattikouluhankkeesta ei saatu uutta tietoa. 

- Ystävien roll-up on nyt Ilkka Siissalon työpaikan nurkassa odottamassa lisäkäyttöä. 
 
9§ Seuraava kokous päätettiin pitää 10.12.2018 klo 17 Viikissä Koetilantie 3. 
 
10§ Kokouksen päättäminen klo 18.45 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
 
Veikko Teerioja 
Työryhmän sihteeri 


